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Beantwoording vraag 

19R.00588 

 

 

 

 

Datum : 9 juli 2019 

Portefeuillehouder : Wethouder Bolderdijk 

Contactpersoon: P. Vonk 

  

Fractie(s) : Fractie Bakker 

 

Onderwerp: Beantwoording vraag over de raadsinformatiebrief onvolkomenheid jeugdmiddelen in de 

begroting 

 

 

Vraag 

Tijdens de bespreking van de raadsinformatiebrief onvolkomenheid jeugdmiddelen op 4 juli jl. is 

gezamenlijk vastgesteld dat het tekort van 1.3 miljoen op de begroting van de jeugdzorg, terstond en 

transparant aan de gemeenteraad gemeld is. Wethouder Bolderdijk stelde dat daarin wellicht een 

trendbreuk te zien is met eerdere colleges, die dergelijke tekorten mogelijk niet aan de gemeenteraad 

hebben gemeld. 

 

Hier over heb ik de volgende technische vraag: 

Kan het college voor de raadsvergadering van 11 juli as. een overzicht geven van alle gevallen in de 

afgelopen zes jaar waarin tekorten, die hoger waren dan het bedrag waarvoor volgens de nota financiële 

sturing meldplicht aan de raad is, door de toenmalige colleges niet aan de raad gemeld zijn? 

 

Antwoord van de portefeuillehouder: 

Met deze tekst heb ik niet gezegd en bedoeld dat eerdere colleges dergelijke tekorten mogelijk niet aan de 

gemeenteraad hebben gemeld. Dat kan ik ook niet weten, want ik was daar niet bij en bovendien zou het 

ook niet aan mij zijn om daar iets over te roepen. Wij hebben transparantie en financieel bewustzijn als 

speerpunt in het coalitieprogramma neergezet. Transparantie betekent ook dat zaken zichtbaar worden, wij 

ons kwetsbaar opstellen, zodat de organisatie er van leert en beter wordt en wij, college en raad hierover 

ook met elkaar kunnen spreken en die openheid van de organisatie vraag ook wat van ons. Dat heb ik 

volgens mij gezegd en in ieder geval bedoeld te zeggen. 

 

Overigens wordt dit onderbouwd door de goedkeurende accountsverklaringen van de afgelopen jaren.  

 

Bijlagen: 

 

- 

 

 


